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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„A fejlesztések után is szükség lesz eserny őre a csornai kórházban? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom nagy örömmel fogadta, amikor a Kormány közel eg y

évvel ezelőtt bejelentette, hogy 1,3 milliárd forintot szán a csornai kórház b ővítésére és
eszközeinek fejlesztésére. Kétségtelen tény, hogy az intézmény minden segítségre rászorul .
Azt viszont már nem tudjuk szó nélkül hagyni, hogy a hatalmas beruházási költségekb ől nem
jut olyan fontos területekre, mint a régi szárnyak felújítása, a várólisták csökkentése, vagy a
megszűnt szülészeti osztály újraindítása . Úgy gondolom egy összekötő épületrész felépítése
helyett, a régi épületszárnyak beázásának, a nyári h űtés és a téli fűtés hiánynak a problémáját
kellene megoldani . Amellett, hogy modern informatikai rendszer felállításával csökkentenék a
várólistákat, vagy éppen újraindítanák a bezárt szülészeti osztályt, melyre minden kétsége t
kizáróan a legnagyobb szükség lenne .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy szándékozik-e a Kormány a fennemlített
problémákat orvosolni?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . szeptember 26 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
Jobbik
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